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Anexa la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 231/29.08.2019 
 
 
 

ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR. 15729/01.08.2019 

 
 

 
 

PROCES-VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 31.07.2019, ora 13.00 
 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 620/24.07.2019, a preşedintelui 
Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului 
Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), 
precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. 
Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni, Silvana 
Lupu – secretar al judeţului. 

Absenţi: Manguci Cosmin-Ciprian, Retter Iosif şi Ulici Ion – consilieri 
judeţeni. 

 
La punctul 1 de pe ordinea de zi nu participă la vot următorii consilieri 

judeţeni: Ispravnic Cristian-Ilie, Pero Tamas-Carol şi Popa Garofiţa. 
La punctul 2 de pe ordinea de zi nu participă la vot următorii consilieri 

judeţeni: Ispravnic Cristian-Ilie, Pop Alin, Popa Garofiţa, Sulincean Marius-
Mircea. 
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Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimaţi colegi! Astăzi, avem pe ordinea 
de zi 35 de puncte. Conform noului Cod Administrativ trebuie să votăm 
prima dată cele 35 şi apoi să votăm încă odată pentru punctul introdus 
suplimentar. Cine este de acord cu ordinea de zi prezentată? 30 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Şi cine este de acord cu punctul 
introdus suplimentar pe ordinea de zi, cu menţiunea că va fi la..., 

Dl Moţ Petru: Domnul preşedinte! 
Dl Cionca Iustin:..., poziţia 32 înainte de..., 
Dl Moţ Petru: Aş avea o întrebare totuşi, înainte. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog!  
Dl Moţ Petru: Poate mă lămuriţi, eu nu am reuşit să înţeleg deşi, 

mărturisesc că nu am studiat foarte bine Codul Administrativ din lipsă de 
timp, fiind o reglementare recentă. Am văzut că la punctele 33 şi 34 pe 
ordinea de zi, sunt nişte informări care înainte erau la Diverse. Bănuiesc că 
este o cerinţă a Codului Administrativ..., 

Dl Cionca Iustin: Da, asta v-am şi spus. 
Dl Moţ Petru: În regulă. Şi atunci întrebarea ar fi de ce informarea de 

la punctul 35 ar fi la Diverse? De ce nu îi creăm un punct separat pe 
ordinea de zi? 

Dl Cionca Iustin: Doamna secretar, vă rog să răspundeţi. 
Dna Lupu Silvana: Am primit acel raport, din cauză că a fost nevoie 

de trei semnături, după ce am publicat ordinea de zi. 
Dl Moţ Petru: Este în regulă. Şi dacă totuşi este nevoie de punct pe 

ordinea de zi, nu am putea să o introducem la suplimentare? 
Dna Lupu Silvana: Putem face şi aşa şi cum spuneţi dumneavoastră. 
Dl Moţ Petru: Eu doar întreb că nu cred că este mai puţin importantă 

deplasarea domnului vicepreşedinte Cadar decât celelalte deplasări să 
nu..., 

Dna Lupu Silvana: Important..., 
Dl Moţ Petru:..., beneficieze de aceeaşi atenţie. 
Dna Lupu Silvana: Da. Important este să fie pe ordinea de zi.  
Dl Moţ Petru: Am înţeles. Multumesc frumos! 
Dna Lupu Silvana: Şi eu mulţumesc!  
Dl Cionca Iustin: Dacă sunt alte intervenţii? Nu sunt. Atunci cine este 

de acord cu propunerea de introducere a punctului suplimentar pe ordinea 
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de zi? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Mulţumesc! 

 
 

ORDINEA DE ZI 
a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 iulie 

2019, ora 13.00, Sala „Vasile Goldiş” 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2019 – 
iniţiativa preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 iunie 
2019 – iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Regulamentului de 
funcţionare al Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză şi 
acoperire a riscurilor al judeţului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de 
Cooperare între Judeţul Arad din România şi Raionul Ungheni din 
Republica Moldova – iniţiativa preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unui sediu social secundar al 
Centrului Cultural Judeţean Arad în imobilul situat în localitatea Arăneag, 
înscris în C.F. nr. 306905 Târnova, nr. cadastral 306905-C25 – inţiativa 
preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 
funcţii pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 
funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 
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10.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 
Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 
Spitalul de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 16a din imobilul situat în Municipiul Arad, str. 
Vasile Goldiş, nr. 1-3, scara C, etaj I – iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 16/B din imobilul situat în Municipiul Arad, str. 
Vasile Goldiş, nr. 1-3, scara C, etaj 1 – iniţiativa preşedintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 4 din imobilul situat în Municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 33, corp A, etaj I – iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 5 din imobilul situat în Municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 33, corp A, etaj II – iniţiativa preşedintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 17 din imobilul situat în Municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 90, scara B, parter – iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 17a din imobilul situat în Municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 90, scara B, parter – iniţiativa preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare directă nr. 11277/1274/2010 încheiat între 
Judeţul Arad şi Centrul Cultural Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare prin delegare nr. 19410/2446/2015 încheiat 
între Judeţul Arad şi Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare directă nr. 7415/142/2013 încheiat între 
Judeţul Arad şi Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Săvârşin – iniţiativa 
preşedintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare directă nr. 4367/3454/2011 încheiat între 
Judeţul Arad şi Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de comodat nr. 14298/102/2016 încheiat între Judeţul Arad 
şi Serviciul de Ambulanţă Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare prin delegare nr. 5279/791/2009 încheiat 
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între Consiliul Judeţean Arad şi Liceul Tehnologic „Sava Brancovici” Ineu – 
iniţiativa preşedintelui. 

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare prin delegare nr. 5963/1056/2009 încheiat 
între Consiliul Judeţean Arad şi Liceul Special „Sfânta Maria” Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare directă nr. 9572/1006/2006 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Centrul de Transfuzie Sanguină Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare directă nr. 3461/284/2007 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Spitalul de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa 
preşedintelui. 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 
actualizare informaţii tehnice pentru imobilul înscris în Cartea Funciară nr. 
311900 Arad, situat în Municipiul Arad, Piaţa George Enescu, nr. 1 – 
iniţiativa preşedintelui. 

28.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun mobil aflat în 
administrarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad în vederea 
scoaterii din funcţiune, valorificării  şi casării acestuia – iniţiativa 
preşedintelui. 

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public 
al Judeţului Arad în domeniul public al Municipiului Arad a două parcele de 
teren situate în Municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 79 bis – iniţiativa 
preşedintelui. 

30.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
secţiunii de dezvoltare în anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

31.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

32.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare directă nr. 8650/27927/2006 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

33.Nota nr. 14541/17.07.2019 privind execuţia bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 30.06.2019. 

34.Informarea nr. 13.330/02.07.2019 a domnului Iustin Cionca, 
preşedintele Consiliului Judeţean Arad. 

35.Informarea nr. 13.890/09.07.2019 a domnului Sergiu Bîlcea, 
vicepreşedintele Consiliului Judeţean Arad. 
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36.Informarea nr. 14.678/18.07.2019 a domnului Răzvan Cadar, 
vicepreşedintele Consiliului Judeţean Arad, a doamnei Crişan Corina, 
consilier judeţean şi a domnului Tamas Pero, consilier judeţean.  

37.Diverse. 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 194/2019 
privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei extraordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 31 iulie 2019. 

 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2019 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data 
de 25 iunie 2019. Dacă sunt intervenţii? 

Dna Popa Garofiţa: Menţionez că nu am participat..., 
Dl Cionca Iustin: Numele vă rog! 
Dna Popa Garofiţa: Garofiţa Popa. 
Dl Ispravnic Cristian: Şi Ispravnic Cristian. 
Dl Pero Tamas: Pero Tamas. 
Dl Cionca Iustin: Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 

preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 195/2019 
privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2019 – iniţiativa 
preşedintelui. 
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Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 

al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 iunie 
2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 28 iunie 2019. Dacă sunt intervenţii? 

Dl Sulincean Marius: Nu am participat la şedinţă. Sulincean. 
Dl Ispravnic Cristian: Ispravnic Cristian. Nu am participat. 
Dna Popa Garofiţa: Popa Garofiţa. 
Dl Pop Alin: Alin Pop. 
Dl Cionca Iustin: Cine este pentru? 26 voturi (Cionca Iustin – 

preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 196/2019 
privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 28 iunie 2019 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Regulamentului de 

funcţionare al Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea 

Regulamentului de funcţionare al Consiliului Judeţean Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
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Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 197/2019 
pentru modificarea Regulamentului de funcţionare al Consiliului Judeţean 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză şi acoperire 

a riscurilor al judeţului Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de 

analiză şi acoperire a riscurilor al judeţului Arad. Intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 198/2019 
privind aprobarea Planului de analiză şi acoperire a riscurilor al judeţului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de 

Cooperare între Judeţul Arad din România şi Raionul Ungheni din 
Republica Moldova – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru aprobarea încheierii unui 

Acord de Cooperare între Judeţul Arad şi Raionul Ungheni din Republica 
Moldova. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
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Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 199/2019 
privind aprobarea încheierii unui Acord de Cooperare între Judeţul Arad din 
România şi Raionul Ungheni din Republica Moldova – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru acordarea unui mandat 

special reprezentantului UAT Judeţul Arad în Adunarea Generală a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 200/2019 
privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 
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Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unui sediu social secundar al 

Centrului Cultural Judeţean Arad în imobilul situat în localitatea Arăneag, 
înscris în C.F. nr. 306905 Târnova, nr. cadastral 306905-C25 – inţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unui sediu 

social secundar al Centrului Cultural Judeţean Arad în imobilul situat în 
localitatea Arăneag, înscris în C.F. nr. 306905 Târnova, nr. cadastral 
306905-C25. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 201/2019 
privind înfiinţarea unui sediu social secundar al Centrului Cultural Judeţean 
Arad în imobilul situat în localitatea Arăneag, înscris în C.F. nr. 306905 
Târnova, nr. cadastral 306905-C25 – inţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 

funcţii pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru aprobarea organigramei 

şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Arad. Dacă sunt intervenţii? Domnul Săbău, vă rog! 

Dl Săbău Gheorghe: Aş vrea să cred că la punctul acesta este vorba, 
să ni se explice mai detailat la acest punct cum se crează..., iar cabinete la 
vicepreşedinţi? Dacă am înţeles bine. 

Dl Cionca Iustin: Atât? 
Dl Săbău Gheorghe: Să ne explice cineva şi pe urmă o să comentez. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, doamna secretar! 
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Dna Lupu Silvana: Conform Codului Administrativ şi la cabinetul 
vicepreşedinţilor se pot angaja două persoane şi la cabinetul preşedintelui 
în plus faţă de ce aveam. Este o reglementare în Codul Administrativ. 

Dl Săbău Gheorghe: Este reglementat dar nu este obligatoriu, nu?  
Dna Lupu Silvana: Este o posibilitate legală care este supusă acum 

aprobării Consiliului Judeţean. 
Dl Cionca Iustin: Nu, dar vă întreabă. Este obligatoriu sau facultativ? 
Dl Săbău Gheorghe: Nu, este..., rămâne la latitudinea conducerii 

Consiliului Judeţean, presupun.  
Dl Cionca Iustin: Este obligatoriu sau nu? Că eu din câte..., 
Dna Lupu Silvana: Cabinetul poate avea, poate avea. 
Dl Săbău Gheorghe: Pentru că vă spun de ce. Eu sunt convins că în 

perioada următoare deja vor fi angajate persoane respective pe cine le 
aveţi dumneavoastră probabil în vizor. Le-aţi pregătit deja..., şi iar facem 
aparatul Consiliului Judeţean supra, supra dimensionat. Fac pariu că la 
următoarea şedinţă vor fi deja angajaţi! 

Dl Cionca Iustin: Sper să aveţi dreptate, domnul Săbău! 
Dl Săbău Gheorghe: Atunci vă plângeţi că nu aveţi bani de salarii, că 

din cauza salariilor nu aveţi bani de investiţii şi tot angajaţi, până nu mai 
puteţi. Umflaţi ca balonul până se sparge. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău, dacă colegii dumneavoastră din 
majoritatea PSD-ALDE, în înţelepciunea lor..., 

Dl Săbău Gheorghe: Da...,  
Dl Cionca Iustin:..., au prevăzut în Codul Administrativ posibilitatea să 

îşi angajeze vicepreşedinţii câte doi consilieri, eu cred că ştiu ce au făcut. 
Dl Săbău Gheorghe: Nu au spus expre.  
Dl Cionca Iustin: Este o lege. 
Dl Săbău Gheorghe: Nu a spus expre, angajaţi. A spus că există 

posibilitatea. 
Dl Cionca Iustin: Nu, nu, au spus că...,  
Dl Săbău Gheorghe: Situaţia a fost şi cu salarii. Nu a spus nimeni să 

vă daţi maxim salar, puteaţi să vă daţi..., (neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Aveţi dreptate! Aşai! 
Dl Săbău Gheorghe: V-aţi dat maxim tot! Şi cu angajările iar. Încă 

ceva..., 
Dl Cionca Iustin: Dacă decideţi dumneavoastră. Dacă nu, puteţi vota 

împotrivă şi nu angajăm. Noi am zis dacă Codul prevede, cred că ar fi bine. 
Dumneavoastră consideraţi că nu ar fi bine ca cei doi vicepreşedinţi să aibă 
doi consilieri?  

Dl Săbău Gheorghe: Nu. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Eu consider că da. 
Dl Săbău Gheorghe: Nu este necesar. 
Dl Cionca Iustin: Şi..., 
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Dl Săbău Gheorghe: Nici nu mă aşteptam la alt răspuns. 
Dl Cionca Iustin: Sper să vă conving că ar fi nevoie. 
Dl Săbău Gheorghe: Da, da, da. Bine.      
Dl Cionca Iustin: Eu chiar aştept să văd dacă le spuneţi şi colegilor 

din PSD din consiliile judeţene..., 
Dl Săbău Gheorghe: Domnule, nu mai politizaţi! Discutăm de 

Consiliul Judeţean Arad. 
Dl Cionca Iustin: Nu. Dumneavoastră politizaţi! Eu nu politizez! 
Dl Săbău Gheorghe: Eu nu am discutat despre ce se întâmplă în 

ţară. 
Dl Cionca Iustin: Nu dar, ştiţi ce mi se pare interesant? Nouă..., 
Dl Săbău Gheorghe: Discutăm de ce se întâmplă aici. 
Dl Cionca Iustin: Nouă, celor din PNL ne daţi sfaturi să nu mai 

angajăm şi celor din PSD le daţi sfaturi să angajeze. Păi, ori punem o 
politică unitară la nivel naţional, ori nu mai daţi legi! 

Dl Săbău Gheorghe: Domnule, sunt judeţe care nu şi-au angajat 
atâtea persoane..., 

Dl Cionca Iustin: Nici noi nu ne-am angajat acuma..., 
Dl Săbău Gheorghe:..., care nu şi-au dat salarii la maxim. 
Dl Cionca Iustin: Sunt judeţe care au salarii duble decât Consiliul 

Judeţean.  
Dl Săbău Gheorghe: Da, da, da. 
Dl Cionca Iustin: Chiar la salarii nu ne-aţi nimenit. Suntem pe ultimul 

loc din România. Na, atunci contraziceţi-vă colegul că spune că ne dăm 
salarii mari. 

Dl Săbău Gheorghe: Da. Vă daţi! 
Dl Remeţan Florin: Domnul preşedinte, fond de salarii există pentru 

cei noi angajaţi? 
Dl Cionca Iustin: Haideţi să creem posturile şi după aceea discutăm 

când angajăm dacă avem fonduri. Vom discuta în comisii, logic.   
Dl Remeţan Florin: Ştiţi că avem o restanţă şi faţă de aparatul 

propriu. 
Dl Cionca Iustin: Ştiu. 
Dl Remeţan Florin: Şi o promisiune. 
Dl Cionca Iustin: Ştiu. 
Dl Remeţan Florin: Şi trece anul. 
Dl Cionca Iustin: Ştiu. Alte întrebări, domnul Săbău? 
Dl Butunoi Adrian: Domnul preşedinte, supunem la vot 

amendamentul colegului Sabău sau? 
Dl Cionca Iustin: Aveţi amendament? Scuzaţi-mă, că nu am reţinut 

amendamentul. 
Dl Butunoi Adrian: Să îl întrebăm. Domnul Săbău! 
Dl Săbău Gheorghe: Nu am făcut amendament. 
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Dl Cionca Iustin: Domnul consilier! 
Dl Butunoi Adrian: Am o întrebare şi eu pentru dumneavoastră. Tot 

aşa se poate spune şi despre taxa cu apa de ploaie pentru..., 
Dl Cionca Iustin: Nu e, nu e la subiect. Vă rog să revenim la subiect. 
Dl Butunoi Adrian: A, asta nu e la subiect. (Neinteligibil)..., spune 

poate.  
Dl Cionca Iustin: La Diverse..., 
Dl Cionca Iustin: Numai puţin, domnul Butunoi!  
Dl Butunoi Adrian: În caz de...,  
Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi! 
Dl Butunoi Adrian: Da, vă rog! 
Dl Cionca Iustin: La Diverse..., 
Dl Butunoi Adrian: Da. 
Dl Cionca Iustin:..., vă înscrieţi şi discutăm şi de apa de ploaie. 
Dl Butunoi Adrian: Era o mică paranteză. Mulţumesc! 
Dl Cionca Iustin: Dacă mai sunt întrebări pe acest subiect? Vă rog! 
Dl Pădurean Petru: Domnule preşedinte! Am înţeles că o parte din 

funcţiile acestea de consilieri..., şi din partea mea foarte bine că se vor 
angaja, au o condiţie să deţină studii medii. Întrebare, de ce nu coborâm 
ştacheta la sub medii? Sau nu ştiu, mai jos. Ca să dăm posibilitate câtor 
mai multor pături sociale să participe şi să îşi dea cu părerea în acest 
Consiliu Judeţean. Văd că suntem adversari sau cumva ne e frică de studii 
superioare. Am rămas surprins de treaba..., şi atunci mă întrebam ce alte 
calităţi trebuie să ai dacă eşti mediu ca să ajungi să fi consilier? E vorba de 
forme? Sau nu ştiu, întreb. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Nu ştiu, eu la mine la cabinet toţi sunt cu studii 
superioare. La cei doi vicepreşedinţi, probabil că au o justificare dacă au 
solicitat cu studii medii. Putem să îi întrebăm, dacă doresc să răspundă. 
Dar, până la urmă, este dreptul lor să îşi aleagă ce studii vor să aibă cei cu 
care lucrează. Nu credeţi? Nu ştiu, nu ştiu, nu ştiu. O să..., dacă vreţi, 
dialogaţi cu dânşii.  

Dl Pădurean Petru: Nu. Am pus întrebarea să nu se dea nici un 
răspuns. Am pus-o numai aşa.   

Dl Cionca Iustin: Alte întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică 
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Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? 1 vot (Săbău 
Gheorghe – consilier judeţean). O abţinere? 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 202/2019 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru aparatul de 
specialitate al Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 

funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de 
Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 203/2019 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 

Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcţii pentru Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
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Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 204/2019 
privind aprobarea statului de funcţii pentru Direcţia Judeţeană de Evidenţă 
a Persoanelor Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 

Spitalul de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 
Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 205/2019 
privind aprobarea statului de funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 16a din imobilul situat în Municipiul Arad, str. 
Vasile Goldiş, nr. 1-3, scara C, etaj I – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului 
de preemţiune asupra apartamentului nr. 16a din imobilul situat în 
Municipiul Arad, str. Vasile Goldiş, nr. 1-3, scara C, etaj I. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 206/2019 
privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 
16a din imobilul situat în Municipiul Arad, str. Vasile Goldiş, nr. 1-3, scara 
C, etaj I – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 16/B din imobilul situat în Municipiul Arad, str. 
Vasile Goldiş, nr. 1-3, scara C, etaj 1 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului 

de preemţiune asupra apartamentului nr. 16/B din acelaşi imobil. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 207/2019 
privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 
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16/B din imobilul situat în Municipiul Arad, str. Vasile Goldiş, nr. 1-3, scara 
C, etaj 1 – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 4 din imobilul situat în Municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 33, corp A, etaj I – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului 

de preemţiune asupra apartamentului nr. 4 din imobilul situat în Municipiul 
Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 33, corp A, etaj I. Dacă sunt intervenţii? Nu 
sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Abţineri? -. Împotrivă? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 208/2019 
privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 4 
din imobilul situat în Municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 33, corp A, 
etaj I – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 5 din imobilul situat în Municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 33, corp A, etaj II – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului 

de preemţiune asupra apartamentului nr. 5 din imobilul situat în Municipiul 
Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 33, corp A, etaj II. Dacă sunt intervenţii? Nu 
sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
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Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 209/2019 
privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 5 
din imobilul situat în Municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 33, corp A, 
etaj II – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 17 din imobilul situat în Municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 90, scara B, parter – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului 

de preemţiune asupra apartamentului nr. 17 din imobilul situat în Municipiul 
Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 90, scara B, parter. Dacă sunt intervenţii? 
Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 210/2019 
privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 17 
din imobilul situat în Municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 90, scara B, 
parter – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 17a din imobilul situat în Municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 90, scara B, parter – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului 
de preemţiune asupra apartamentului nr. 17a din imobilul situat în 
Municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 90, scara B, parter. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 211/2019 
privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 
17a din imobilul situat în Municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 90, 
scara B, parter – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 11277/1274/2010 încheiat între 
Judeţul Arad şi Centrul Cultural Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 

act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 11277/1274/2010 
încheiat între Judeţul Arad şi Centrul Cultural Judeţean Arad. Dacă sunt 
întrebări? Domnul Moţ, vă rog!  

Dl Moţ Petru: Aş avea eu o întrebare, domnule preşedinte care este 
valabilă atât pentru acest punct, cât şi pentru încă vreo câteva care 
urmează, fiind vorba de acte adiţionale, de modificare. Practic, în esenţă, 
singura modificarea pe care am observat-o la aceste acte adiţionale 
vizează faptul că părţile ar trebui să exercite sau să respecte nişte dispoziţii 
legale care sunt mai vechi. Deci, nu se modifică durata, nu se modifică 
condiţii contractuale, doar se inserează o clauză în care părţile se obligă să 
respecte dispoziţiile legale. Şi aş vrea să întreb, am întrebat şi la comisie, 
nu am rămas foarte lămurit, care ar fi explicaţia pentru care se vine acum 
cu această modificare? Am avut nişte controale? Sau care este motivul 
pentru care acum venim cu aceste modificări, având în vedere că 
dispoziţiile legale în cauză sunt foarte vechi. 

Dl Cionca Iustin: Vă rog, doamna Arcereanu!     
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Dna Arcereanu Gabriela: Bună ziua! Nu, nu au fost controale numai 
este o măsură care s-a observat acum, de câtva timp şi s-a avut în vedere 
să se reglementeze acest aspect. Deci, nu am cunoştinţă să fi fost astfel de 
controale numai, întrucât măsura implică pe undeva şi probabil în 
momentul în care sunt probleme sau construcţii respective..., 

Dl Moţ Petru: Nu neaparat controale, poate m-am exprimat greşit. 
Este nevoie pentru obţinerea vreunei autorizaţii sau cum? Pentru că oricum 
dispoziţiile legate trebuiesc respectate indiferent că prevedem noi acest 
lucru într-un contract sau nu. Şi de aceea era chestiunea să fim lămuriţi 
care este situaţia. 

Dna Arcereanu Gabriela: Dreptul..., obligaţia decurge într-adevăr 
numai dacă nu..., contractul de administrare nu a avut prevăzut decât 
posibilitatea de efectuare sau obligaţia de a efectua lucrări de întreţinere 
care să asigure buna funcţionare a imobilului. Nu era prevăzut în mod 
expres că au şi această obligaţie, fapt pentru care se putea subînţelege că 
prevederea cade în sarcina proprietarului imobilului, nu a administratorului. 
Ori şi acest..., şi noul..., şi Codul Administrativ prevede ca obligaţia 
administratorului să facă aceste demersuri de urmărire cu privire la 
construcţii.  

Dl Moţ Petru: Ok. În regulă. Mulţumesc! 
Dl Cionca Iustin: Mulţumim! 
Dna Arcereanu Gabriela: Mulţumesc şi eu! 
Dl Cionca Iustin: Dacă mai sunt intervenţii pe punctul 18? Nu sunt. 

Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 212/2019 
privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de 
administrare directă nr. 11277/1274/2010 încheiat între Judeţul Arad şi 
Centrul Cultural Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare prin delegare nr. 19410/2446/2015 încheiat 
între Judeţul Arad şi Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării 

prin act adiţional a Contractului de administrare prin delegare nr. 
19410/2446/2015 încheiat între Judeţul Arad şi Centrul Şcolar pentru 
Educaţie Incluzivă Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 
30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 213/2019 
privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de 
administrare prin delegare nr. 19410/2446/2015 încheiat între Judeţul Arad 
şi Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 7415/142/2013 încheiat între 
Judeţul Arad şi Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Săvârşin – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 

act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 7415/142/2013 
încheiat între Judeţul Arad şi Unitatea de Asistenţă Medico-Socială 
Săvârşin. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
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Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 214/2019 
privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de 
administrare directă nr. 7415/142/2013 încheiat între Judeţul Arad şi 
Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Săvârşin – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 4367/3454/2011 încheiat între 
Judeţul Arad şi Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 

act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 4367/3454/2011 
încheiat între Judeţul Arad şi Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 
Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 215/2019 
privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de 
administrare directă nr. 4367/3454/2011 încheiat între Judeţul Arad şi 
Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de comodat nr. 14298/102/2016 încheiat între Judeţul Arad şi 
Serviciul de Ambulanţă Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 
act adiţional a Contractului de comodat nr. 14298/102/2016 încheiat între 
Judeţul Arad şi Serviciul de Ambulanţă Judeţean Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 216/2019 
privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de comodat 
nr. 14298/102/2016 încheiat între Judeţul Arad şi Serviciul de Ambulanţă 
Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare prin delegare nr. 5279/791/2009 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Liceul Tehnologic „Sava Brancovici” Ineu – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 

act adiţional a Contractului de administrare prin delegare nr. 
5279/791/2009 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Liceul Tehnologic 
„Sava Brancovici” Ineu. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 
30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 217/2019 
privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de 
administrare prin delegare nr. 5279/791/2009 încheiat între Consiliul 
Judeţean Arad şi Liceul Tehnologic „Sava Brancovici” Ineu – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
 
Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare prin delegare nr. 5963/1056/2009 încheiat 
între Consiliul Judeţean Arad şi Liceul Special „Sfânta Maria” Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 

act adiţional a Contractului de administrare prin delegare nr. 
5963/1056/2009 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Liceul Special 
„Sfânta Maria” Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-
Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 218/2019 
privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de 
administrare prin delegare nr. 5963/1056/2009 încheiat între Consiliul 
Judeţean Arad şi Liceul Special „Sfânta Maria” Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 9572/1006/2006 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Centrul de Transfuzie Sanguină Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 
act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 9572/1006/2006 
încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Centrul de Transfuzie Sanguină 
Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 219/2019 
privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de 
administrare directă nr. 9572/1006/2006 încheiat între Consiliul Judeţean 
Arad şi Centrul de Transfuzie Sanguină Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 3461/284/2007 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Spitalul de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 

act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 3461/284/2007 
încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Spitalul de Psihiatrie Mocrea. 
Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 220/2019 
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privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de 
administrare directă nr. 3461/284/2007 încheiat între Consiliul Judeţean 
Arad şi Spitalul de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 

actualizare informaţii tehnice pentru imobilul înscris în Cartea Funciară nr. 
311900 Arad, situat în Municipiul Arad, Piaţa George Enescu, nr. 1 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

cadastrale de actualizare informaţii tehnice pentru imobilul înscris în C.F. 
nr. 311900 Arad, situat în Municipiul Arad, Piaţa George Enescu, nr. 1. 
Dacă sunt întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 221/2019 
privind aprobarea documentaţiei cadastrale de actualizare informaţii 
tehnice pentru imobilul înscris în Cartea Funciară nr. 311900 Arad, situat în 
Municipiul Arad, Piaţa George Enescu, nr. 1 – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului 

Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun mobil aflat în 
administrarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad în vederea 
scoaterii din funcţiune, valorificării  şi casării acestuia – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun 
mobil aflat în administrarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad în 
vederea scoaterii din funcţiune, valorificării  şi casării acestuia. Dacă sunt 
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intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 222/2019 
privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul privat al 
Judeţului Arad a unui bun mobil aflat în administrarea Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării  şi 
casării acestuia – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al 

Judeţului Arad în domeniul public al Municipiului Arad a două parcele de 
teren situate în Municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 79 bis – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din 

domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public al Municipiului Arad a 
două parcele de teren situate în Municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 
79 bis. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 223/2019 
privind aprobarea trecerii din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul 
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public al Municipiului Arad a două parcele de teren situate în Municipiul 
Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 79 bis – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 30 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de 
dezvoltare în anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al 

Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea 
utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2019. Dacă sunt intervenţii? Nu 
sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 224/2019 
pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 
101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor 
precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 
2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 31 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019. Dacă sunt 
întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
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Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 225/2019 
privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Arad pe anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
 
Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 8650/27927/2006 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 

act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 8650/27927/2006 
încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 226/2019 
privind aprobarea modificării prin act adiţional a Contractului de 
administrare directă nr. 8650/27927/2006 încheiat între Consiliul Judeţean 
Arad şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Nota nr. 14541/17.07.2019 privind execuţia 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
30.06.2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? Nu se 
votează? Mă scuzaţi! Este un element de noutate, nu ştiam că nota nu se 
votează. Doar se prezintă? Atunci, poate ar trebui să formulăm informare 
ca să..., mai avem încă două informări, punctul 33 şi 34 şi la Diverse o să 
introducem suplimentar încă o informare. Trecem direct la Diverse? Din 
moment ce nu e nevoie de vot. Dacă credeţi că sunt întrebări putem să 
luăm punct cu punct, dacă nu avem, atunci trecem direct la Diverse. 
Există? 

Dl Săbău Gheorghe: Am vrut să spun la punctul 33, 34, 35.  
Dl Cionca Iustin: Vă rog! Haideţi atunci să le luăm pe rând. 
Dl Săbău Gheorghe: Mult turism efect zero. Mulţumesc!  
 
 
Diverse: 
 
Dl Cionca Iustin: Am înţeles. Alte intervenţii? Domnul Purcaru? 
Dl Purcaru Mircea: Domnul preşedinte, la punctul 35 Diverse am 

atenţionat cu mai multă vreme în urmă faptul că la nivelul judeţului ca şi la 
primărie există o Comisie de Acord Unic pentru avizarea investiţiilor. În 
comisia aceasta deşi, conform legii, trebuie să participe şi de la ANIF o 
persoană, aceasta nu a fost solicitată. Nu este o problemă! Problema este 
că se fac lucrări în judeţ, care nu sunt avizate de ANIF şi care sunt 
împotriva legii din punct de vedere..., 

Dl Cionca Iustin: Vă referiţi la CTE? 
Dl Purcaru Mircea: Mă refer la Acordul Unic.  
Dl Cionca Iustin: Ce comisie? Poftim? 
Dna Lupu Silvana: Când se emit autorizaţii de construire? 
Dl Purcaru Mircea: Da, da, da. 
Dna Lupu Silvana: Depinde ce se solicită prin certificatul de 

urbanism. 
Dl Purcaru Mircea: Păi vă dau un exemplu. Drumul Dorobanţi-Macea. 

Traversează un canal iar, lucrarea făcută acolo este total ilegală, în sensul 
în care secţiunea canalului este de 2 m-2,5 m, iar tubul care a fost instalat 
sub drum are 50-70 cm. În cazul umplerii canalului, acesta nu poate 
traversa drumul şi va produce inundaţii. Deci, este un exemplu mărunt dar, 
sunt mult mai multe de genul acesta. 

Dl Cionca Iustin: Bun. Atunci am înţeles despre..., nu vorbim de 
Comisie, de Acord Unic cum aţi spus, vorbim despre eliberarea 
certificatului de urbanism, să fim mai atenţi când solicităm avize să 
solicităm şi de la ANIF unde avem...,  
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Dl Purcaru Mircea: În cazul comisiei, când vine beneficiarul şi solicită 
avizele, cineva îi verifică documentaţia. 

Dl Cionca Iustin: Am înţeles. O să comunicăm. Doriţi să interveniţi? 
Dl Purcaru Mircea: Dacă, reprezentantul ANIF-ului nu este prezent, 

acel cineva care verifică nu ştie ce să ceară..., 
Dl Cionca Iustin: Am înţeles. 
Dl Purcaru Mircea:..., şi atunci apar problemele. 
Dl Cionca Iustin: Mulţumesc. Domnul Bîlcea! 
Dl Bîlcea Sergiu: Reţin observaţia dumneavoastră, domnule Purcaru 

şi din informaţiile mele dar, vreau să le verific încă odată, acea problemă a 
fost remediată iar, din certificatul de urbanism, să ştiţi că toate aceste avize 
trec pe la dumneavoastră. Dar, Dorobanţi-Macea ştim de problemă sau se 
cunoaşte această problemă şi ştiu că fiind şi o investiţie pe fonduri 
europene, lucrurile au fost destul şi eu cred că foarte bine puse la punct şi 
acea problemă s-a remediat deci, vă informez acest lucru. Profit în schimb 
de..., şi consider că observaţia dumneavoastră este corectă şi trebuie să 
existe colaborare între instituţii, aş vrea totuşi dacă aţi deschis subiectul 
ANIF, aş vrea să vă aduc în atenţie din nou Mureşelul. Există o cerere a 
celor 8.000 de locuitori din acea zonă, în acest moment amenajarea, 
intubarea sau orice alt gen de investiţie în acea zonă este obligatorie. Nu 
cunoaştem poziţia ANIF, am văzut vizita mai multor miniştri PSD-ALDE 
înainte de alegerile europarlamentare..., 

Dl Gligor Ioan: Domnul primar, lăsaţi-o...,  
Dl Bîlcea Sergiu:..., iar în acest moment, Mureşul din punctul nostru 

de vedere este o prioritate. Aş vrea să aflu şi părerea dumneavoastră şi pe 
scurt să vedem ce putem să facem acolo pentru locuitorii Aradului. 
Mulţumesc!  

Dl Purcaru Mircea: Sigur. Îmi pare rău că nu sunteţi informat deşi, ar 
trebui să fiţi informat că în momentul de faţă pe Mureşel s-a accesat un 
program de cooperare transfrontalieră printr-un proiect de reabilitare a 
Mureşelului. Din păcate, atunci când am depus documentaţia, primăria a 
solicit partea de intravilan, fapt pe care ANIF-ul reprezentat de mine, a 
făcut toate demersurile pentru predarea intravilanului către primărie. 
Primăria a dat o hotărâre de Consilul local care..., sau hotărârea de 
Consiliu local care îl împuternicea pe primar să ducă la bun sfârşit acea 
preluare, nu s-a mai întâmplat. În momentul de faţă, noi am câştigat acel 
proiect de reabilitare a Mureşelului dar, pe partea de extravilan pentru că 
nu puteam să intru în intravilan atâta timp cât nu mai eram administratori. 
Este vorba de administrare. Proprietar este statul. Ceea ce încerc acuma 
să vedem printr-un addendum, să preluăm şi o parte din intravilan. Din 
păcate partea..., 
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Dl Bîlcea Sergiu: Preluarea este ori printr-o hotărâre de Guvern, ori 
printr-un..., prin hotărâre de consiliu. Nu cred că e o problemă. Hotărârea 
de Guvern cred că este o problemă, din punctul acesta de vedere. 

Dl Purcaru Mircea: Nu, nu, nu. 
Dl Bîlcea Sergiu: Pentru că hotărârea de consiliu este simplă. 

Indiferent că e de judeţean sau...,  
Dl Purcaru Mircea: Hotărârea de Consiliu local există!  
Dl Bîlcea Sergiu: Atunci..., 
Dl Purcaru Mircea: Primarul nu a mai făcut nimic de atunci încolo. 

Trebuia să înainteze o documentaţie la Prefectură. 
Dl Bîlcea Sergiu: Dacă există acea decizie, trebuie să continue acest 

lucru.     
Dl Purcaru Mircea: Păi nu mai este în ograda ANIF-ului. ANIF-ul a 

luat toate documentele ca primăria să poată înainta către Guvern prin 
Prefectură..., 

Dl Bîlcea Sergiu: Bine. Voi verifica dar, repet, există o nevoie acolo 
obligatorie pe care trebuie să o rezolvăm din punct de vedere al mediului 
dar şi din punct de vedere al zonei de cartier Confecţii şi aşa mai departe. 
Mulţumesc! 

Dl Purcaru Mircea: Deci, ceea ce s-a făcut în ultima perioadă, s-a 
făcut tăierea ambroziei de pe canal, se curăţă gunoaiele aproape zilnic de 
pe canal, este un lucru destul de neplăcut faptul că marea majoritate a 
cetăţenilor din zona respectivă aruncă inclusiv fotolii. Dacă aţi trecut pe 
acolo, vedeţi obiecte de mobilier aruncate în canal, nici barem pe canal, pe 
margine. Da, este o problemă care trebuie rezolvată de toate instituţiile 
interesate ale municipiului şi judeţului. Mulţumesc! Ceea ce depinde de 
mine eu am făcut şi fac. Unul din obiectivele principale a fost Mureşelul. 

Dl Cionca Iustin: Mulţumim, domnul consilier! Vă rog, domnul Trifon! 
Dl Trifon Daniel: Mă îngrijorează un pic discursul dumneavoastră 

domnule vicepreşedinte şi vreau să vă întreb de ce faceţi distincţie între 
lucrările făcute prin investiţii directe ale Consiliu Judeţean şi cele 
europene? Tocmai aţi spus că pentru fondurile europene, toate proiectele 
sunt puse la punct, suntem mai atenţi cu ele. De ce nu putem să fim 
profesionişti cu toate proiectele?  

Dl Bîlcea Sergiu: Îmi permiteţi să vă răspund, domnule consilier? 
Întotdeauna este important să fim cu toate aceste investiţii atenţi şi suntem 
atenţi, doar că la ce înseamnă investiţiile pe fonduri europene se mai 
adaugă încă trei tipuri de verificări de controale şi atunci nu noi verificăm, 
noi continuăm..., şi acelaşi mecanism de verificare există la orice tip de 
investiţii, indiferent de sursa fondurilor, doar că la fondurile europene se 
mai adaugă încă trei tipuri de verificări astfel încât, poate că îmi asum 
exprimarea dar, mecanismul este acelaşi, priorităţile sunt aceleaşi, 
povestea este de verificare şi în momentul în care ai încă trei 
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supraverificări, e posibil ca dacă îţi va scăpa ceva să se întâmple. În 
momentul de faţă, repet mecanismul indiferent de sursa de finanţare este 
acelaşi. Deci, este doar o speculaţie subţire a dumneavoastră pe care o 
accept ca atare că suntem la Diverse. Mulţumesc!  

Dl Trifon Daniel: Mă refeream strict la ce aţi spus. Şi eu vă 
mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Dacă se mai înscrie cineva la Diverse? Domnul Moţ! 
Dl Moţ Petru: După domnul Butunoi aş prefera, totuşi. Îi dau 

prioritate, este mai la stânga şi aş vrea să intervină dumnealui primul.  
Dl Butunoi Adrian: Mulţumesc frumos, domnul coleg! De stânga şi am 

jucat tot pe stânga. Şi dumneavoastră vi-o luaţi pe stânga, câteodată. 
Dl Cionca Iustin: Aţi consemnat declaraţia domnului Butunoi cu 

stânga? 
Dl Butunoi Adrian: Da, am jucat pe stânga, adică fotbal am jucat. 
Dl Cionca Iustin: Haideţi, treceţi la intervenţia...,  
Dl Butunoi Adrian: Da. Vreau să vă întreb dacă vi se pare normal sau 

normală taxă pe apa de ploaie acest bir pentru agenţii economici din Arad, 
care valorează sume destul de mari, având în vedere că tot ne spuneţi că 
Guvernul PSD-ALDE nu ţine cu arădenii şi nu le plac oamenii de afaceri şi 
mediul de afaceri, pun doar biruri şi taxe. 

Dl Cionca Iustin: Da. Înainte de a vă spune dacă mi se pare normal, 
eu o să vă întreb altceva. Vi se pare normal să aplicăm o lege..., 

Dl Butunoi Adrian: Vă rog frumos să îmi răspundeţi la întrebare 
respectuos! 

Dl Cionca Iustin: Vreau să vă întreb, să facem un dialog. Vi se pare 
normal să...,  

Dl Butunoi Adrian: După ce îmi răspundeţi la întrebare, vă răspund şi 
eu la întrebarea dumneavoastră! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi, este o lege dată de 
dumneavoastră, de PSD, pe care noi trebuie să o transpunem în practică. 
Vi se pare normal să întrebăm dacă punem în practică o lege sau nu? 

Dl Butunoi Adrian: Ordonanţa 114 spune poate să fie introdusă în caz 
de iminente, faliment sau de restrângere de activitate. Nu este obligatoriu, 
nu are un caracter obligatoriu acest bir. Întrebaţi oamenii de afaceri din 
Arad, să vedeţi ce părere au! 

Dl Cionca Iustin: Deci, auziţi! Taxa aceasta este obligatorie, că de 
aceea s-a dat legea, că altfel nu se dădea. 

Dl Butunoi Adrian: Nu are..., nu este obligatorie, îmi pare foarte rău!  
Dl Cionca Iustin: Nu este obligatorie?  
Dl Butunoi Adrian: Nu, nu! 
Dl Cionca Iustin: Păi propuneţi atunci să o scoatem! 
Dl Sulincean Marius: Am propus! 
Dl Butunoi Adrian: Am propus acest lucru. 
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Dl Cionca Iustin: Şi s-a votat? 
Dl Sulincean Marius: Da, s-a votat împotrivă! 
Dl Cionca Iustin: Nu s-a votat! 
Dl Sulincean Marius: Ba da! 
Dl Cionca Iustin: Bun! Haideţi să ieşim din zona asta de populism. Eu 

cred că dacă legea s-a dat, înseamnă că s-a constatat totuşi că în unele 
zone e nevoie de taxa aceasta. 

Dl Butunoi Adrian: Şi aş mai dori..., 
Dl Cionca Iustin: Ce facem cu banii aceştia? Cred că am discutat, 

da?  
Dl Săbău Gheorghe: Angajaţi la cabinete..., 
Dl Cionca Iustin: Noi, astăzi..., nu este adevărat! Dezinformaţi, 

domnul Săbău, dezinformaţi şi banii aceştia nu vin la Consiliul Judeţean. 
Banii aceştia merg către operatorul de companie, Compania de Apă Canal. 
Din banii aceştia se fac investiţii pentru colectarea separată a apelor 
pluviale, astfel încât acestea să nu mai treacă prin staţia de epurare şi noi 
să angajăm cheltuieli foarte mari din banii populaţiei, reţineţi, din banii 
populaţiei, pentru a trata această apă. În orice oraş civilizat şi vă rog ieşiţi 
puţin în Europa să vedeţi, ei deja au investit...,  

Dl Butunoi Adrian: Dacă vă arat paşaportul meu, poate învăţaţi 
geografie, dacă la mine vă referiţi! Eu am ieşit în Europa! 

Dl Cionca Iustin: Dacă aţi ieşit, uitaţi, deschideţi ochii, da? Şi 
interesaţi-vă să vedeţi, au reţele separate pentru pluvial? Vreţi să intraţi în 
Europa şi dumneavoastră sau nu, cu Judeţul Arad?  

Dl Săbău Gheorghe: Auziţi, nu veniţi cu teorii de-astea! 
Dl Cionca Iustin: Nu..., mă lăsaţi să răspund? Mi-a pus o întrebare, 

vreau să îi răspund omului pentru că...,  
Dl Săbău Gheorghe: Dar nu vorbiţi aşa...,  
Dl Cionca Iustin:..., poate nu citeşte şi...,  
Dl Butunoi Adrian: Nu, eu mă uit doar la poze, nu citesc! Aveţi 

dreptate! Mă uit doar la poze! 
Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Butunoi! Mă lăsaţi să vă răspund? Că 

altfel puneţi nişte întrebări..., 
Dl Butunoi Adrian: Vă rog frumos să păstraţi o limită a decenţei şi a 

civilizaţiei. Eu nu v-am jignit! 
Dl Cionca Iustin: Vi se pare că nu sunt decent? 
Dl Butunoi Adrian: Păi spuneţi că nu citesc! Dar eu sunt analfabet sau 

cum? 
Dl Cionca Iustin: Dacă aţi citi, nu aţi mai pune întrebări de-astea în 

plenul Consiliului Judeţean! Vi se pare normal taxa de ploaie? Da, mi se 
pare normal într-o ţară civilizată să ne creem investiţii. Aveţi altă soluţie? 

Dl Butunoi Adrian: Aţi terminat?  
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Dl Cionca Iustin: Am terminat dacă consideraţi că vă ajunge 
informaţia! Dacă vreţi, vă mai spun mai departe. 

Dl Butunoi Adrian: Vă rog! 
Dl Cionca Iustin: Deci, banii aceştia se colectează la Compania de 

Apă pentru realizarea unor investiţii pentru a rezolva această problemă. E 
nevoie de foarte mulţi bani şi de timp ca să creem reţele paralele. În al 
doilea rând, nu e obligatorie! Orice agent economic are alternativă dată tot 
de legiuitor, în care spune dacă îţi faci singur un bazin de colectare a 
apelor pluviale şi nu le mai deversez în reţelele de apă în canalizarea 
oraşului, nu plăteşti nimic. Şi vă mai dau o veste bună. Dacă iniţial ANRSC-
ul care este condus tot de colegii dumneavoastră au dat un tarif foarte 
mare, ne-au comunicat acum că sunt de acord să-l scădem şi probabil că 
în şedinţa următoare a ADI-ului va fi un tarif mai bun, mai bun pentru 
operatori. Dar, încă o dată, nu e obligatoriu! Orice agent economic poate 
să-şi creeze un bazin de colectare a acestor ape să nu mai dea drumul în 
canalizarea oraşului, să nu ne mai genereze cheltuieli pentru apă-canal şi 
în consecinţă nu va plăti. 

Dl Butunoi Adrian: De ce s-au emis facturi enorme de 5.000, 7.000 şi 
10.000 de lei la anumiţi agenţi economici?  

Dl Cionca Iustin: Pentru că aceşti oameni deversează în canalizare, 
domnul Butunoi. 

Dl Butunoi Adrian: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Nu. Cred că v-aţi închis singur microfonul.  
Dl Butunoi Adrian: Nu..., aveţi mai multe..., (neinteligibil).  
Dl Cionca Iustin: Credeţi-mă că nu vi l-am închis.  
Dl Butunoi Adrian: Îmi cer scuze atunci dacă am greşit eu. 
Dl Cionca Iustin: Nu este nici o problemă! 
Dl Butunoi Adrian: Agenţii economici au mai multe spaţii subînchiriate 

şi plătesc sume enorme. Ce fac aceşti agenţi economici? Îşi...,  
Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi! 
Dl Butunoi Adrian: Da..., (Neinteligibil)..., apă de ploaie. 
Dl Cionca Iustin: Aveţi un caz concret?  
Dl Butunoi Adrian: Ştiţi foarte bine la cine mă refer! 
Dl Cionca Iustin: Nu ştiu, chiar nu ştiu! 
Dl Butunoi Adrian: De domnul Leo Aslău aţi auzit?  
Dl Cionca Iustin: Am auzit.  
Dl Butunoi Adrian: Da? 
Dl Cionca Iustin: Şi dânsul ce situaţie are? Şi-a rezolvat situaţia cu 

apa?  
Dl Butunoi Adrian: Nu ştiu că nu sunt avocatul dânsului. Dar vă spun 

o persoană, mi-aţi cerut un nume. 
Dl Cionca Iustin: Păi dacă nu sunteţi avocatul dânsului, lăsaţi-l să 

(neinteligibil)..., 
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Dl Butunoi Adrian: Nu. Eu am tras un semnal de alarmă şi v-am 
propus ceva în calitate de consilier judeţean. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi! Încă o dată! Vă rog să îi spuneţi 
domnului Leo sau altcuiva dacă aveţi..., 

Dl Butunoi Adrian: Domnul a făcut o cerere care trebuie să aibă un 
răspuns în 30 de zile.  

Dl Cionca Iustin:..., că are posibilitatea să nu mai dea drumul la apa 
pluvială în reţeaua menajeră şi nu plăteşte. Dacă dă drumul în reţea, nu vi 
se pare normal ca operatorul să încaseze nişte bani pentru tratarea apei 
care intră împreună..., şi ştiţi foarte bine că aceste reţele de canalizare nu 
sunt suficient dimensionate pentru a colecta debitele foarte mari de apă de 
ploaie şi atunci de multe ori iese afară canalizarea cu totul şi creem foarte 
multe probleme unor familii care, practic, chiar nu sunt vinovate de ceea se 
întâmplă. 

Dl Butunoi Adrian: Nu mi se pare ca aceşti agenţi economici să 
plătească sume atât de mari când ei pot să facă altceva cu aceşti bani..., 

Dl Cionca Iustin: Dar să decidă..., 
Dl Butunoi Adrian:..., adică să dezvolte, să creeze alte locuri de 

muncă...,  
Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi! 
Dl Butunoi Adrian: Aceasta este părerea mea! 
Dl Cionca Iustin: Nu vreţi să le spuneţi să îşi facă un bazin? 
Dl Butunoi Adrian: De ce să le spun eu? 
Dl Cionca Iustin: Ca să nu plătească! 
Dl Butunoi Adrian: Serios? Bine. Mulţumesc! Dacă aceasta este 

soluţia dumneavoastră! 
Dl Cionca Iustin: Păi nu este soluţia mea domnule, este soluţia 

legiuitorului! 
Dl Butunoi Adrian: (Neinteligibil)..., un proiect de hotărâre să scoatem 

această taxă abuzivă, ceea ce am mai făcut o dată şi am fost respinşi 
(neinteligibil). 

Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi! Şi cum rezolvaţi problema să nu 
mai curgă apa aceasta în canalizarea menajeră? Că nici asta nu e normal! 

Dl Butunoi Adrian: O să vă comunic! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! Aştept o comunicare. Înaintea 

dumneavoastră s-a înscris un coleg de la PSD. Dacă sunteţi amabil să îl 
lăsăm? 

Dl Moţ Petru: Dacă vrea, poate să intervină, cred că este pe acelaşi 
subiect. Să epuizăm subiectul cu apa de ploaie şi atunci trecem la altele. 

Dl Cionca Iustin: Vă rog! Vă rog! 
Dl Trifon Daniel: Deci, eu aveam de gând să mă ducumentez un pic 

înainte să deschid acest subiect, sunt totuşi destul de avansat cu această 
documentare. Din punctul meu de vedere, Compania de Apă a minţit în 
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faţa Consiliului Judeţean Arad când a spus că această taxă nu va influenţa. 
Am întrebat în comisie şi am întrebat, va influenţa viaţa economică? Va fi o 
taxă foarte mare? Nu, nu se va simţi. Eu vă dau alte exemple de companii 
care au de plată 20.000 lei de la începutul anului până în prezent pe apa 
de ploaie. 

Dl Cionca Iustin: Probabil că au suprafeţe foarte mari. 
Dl Trifon Daniel: Da, dar dumneavoastră aţi spus un lucru foarte 

important şi vă bazaţi argumentaţia pe faptul că acea apă este preluată de 
aceea canalizare subdimensionată ori, nu este cazul. Deci nu poate, fizic 
nu poate să fie preluată această apă dar, ea este taxată şi o să revin cu 
detalii foarte clare. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Trifon! Deci, încă o dată! 
Dl Trifon Daniel: Câtă vreme o companie poate să angajeze foarte 

mulţi oameni pe..., doar această suprataxă pentru apa pluvială care este 
egală cu tariful de canalizare normală deci, se plăteşte să ne înţelegem 
foarte bine cinci lei cât este cu tot cu TVA? Cinci lei metru cub de apă. Şi s-
au facturat pe o zonă industrială, o să vin cu datele concrete, mult mai mult 
decât poate să preia reţeaua. Şi atunci, eu sunt foarte curios să văd câtă 
apă a fost tratată, raportat la cât s-a facturat pe tot municipiu, pentru că veţi 
avea surpriza că se va factura cu mult mai mult decât efectiv s-a tratat şi nu 
este corect faţă de aceşti agenţi economici şi nu este corect faţă de 
Consiliul Judeţean, nouă să ni se spună că această taxă nu va afecta viaţa 
economică a agenţilor economici, ori nu este aşa, vă spun. La 20.000 lei 
pentru cinci luni, se puteau face angajări, se puteau face alte investiţii de 
banii aceştia şi o să vă dau şi un exemplu concret când există bazin dar, 
compania facturează în continuare. 

Dl Cionca Iustin: Eu, daca vreţi, pot să fac o dezbatere pe subiectul 
acesta cu cei care într-adevăr ar trebui să vă răspundă la întrebări, cei de 
la Compania de Apă pentru că eu nu sunt avocatul dânşilor. S-a ridicat o 
problemă, noi am încercat să dăm un răspuns domnului Butunoi ca să ştie 
de ce am fost de acord cu această soluţie, pentru că nu am avut alta mai 
bună. Eu, dacă aveam fonduri din care să fac aceste reţele, nu aş fi fost de 
acord să punem o taxă suplimentară pe agenţi economici dar, neavând altă 
soluţie şi totuşi dorim să protejăm populaţia care este legată la canalizare 
menajeră, am fost de acord să punem această taxă dacă legea o permite şi 
de la investitorii care au suprafeţe foarte mari şi care, până la urmă chiar 
nu mi se pare corect că îşi deversează apa pluvială după zeci de hectare 
sau..., hectare de platformă în canalizarea menajeră şi nu îşi fac o minimă 
investiţie să ducă apa aceasta la ANIF, de exemplu. 

Dl Trifon Daniel: Haideţi să vă spun! Pe acele suprafeţe se plăteşte 
impozit foarte mare la Primăria Arad. Şi unul dintre criteriile pentru care se 
plăteşte impozit este accesul la canalizare. 
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Dl Cionca Iustin: Şi vi se pare normal Compania de Apă să 
investească din banii noştri, ai Consilul Judeţean şi ai cetăţenilor pentru că 
Primăria ia un impozit de la investitori? 

Dl Trifon Daniel: Păi da dumneavoastră ştiţi probabil foarte bine care 
este bugetul Companiei de Apă. Eu nu cred că acolo este problema.  

Dl Cionca Iustin: Nu înţeleg! 
Dl Trifon Daniel: Bugetul Companiei de Apă este enorm!  
Dl Cionca Iustin: Enorm? 
Dl Trifon Daniel: Da. 
Dl Cionca Iustin: Eu zic că nu e enorm deloc. E chiar mic. Vedeţi, 

chestiune de fiecare cum o vede. Eu văd că bugetul este foarte mic pentru 
necesarul..., dumneavoastră ştiţi că la Compania de Apă se alocă bani 
pentru cofinanţările pentru primării? Vi se pare normal ca operatorul să 
pună cofinanţările pentru atragerea investiţiilor şi primăriile beneficiază 
după aceea de aceste investiţii? 

Dl Trifon Daniel: Păi da dar, problema este că omitem şi un alt 
aspect. Populaţia este foarte înalt taxată. Dacă facem o comparaţie cu alte 
judeţe, suntem în top cinci. Pot să vă aduc articolul din presă în care 
suntem în top cinci la preţul apei şi canalizării.  

Dl Cionca Iustin: Nu ştiu, aveţi soluţii? 
Dl Trifon Daniel: Înseamnă că este o problemă de management 

dacă..., 
Dl Cionca Iustin: Corect! 
Dl Trifon Daniel:..., se obţin foarte mari venituri dar, în acelaşi timp 

sunt insuficiente pentru a face nişte lucruri bune pentru oraş. 
Dl Cionca Iustin: Da, e părerea dumneavoastră. Eu consider că avem 

un management bun la companie. 
Dl Trifon Daniel: Da, e părerea mea. Suntem la Diverse, putem să ne 

exprimăm părerea. 
Dl Cionca Iustin: Sigur, puteţi să vă exprimaţi, numai ar fi bine să 

veniţi şi cu soluţii, că dacă spunem prea mult plăteşte populaţia, managerul 
este slab, el nu e aici să se apere..., haideţi să îi chemăm la o discuţie şi să 
avem o discuţie faţă în faţă că până la urmă eu îi apăr, că eu chiar cred în 
ei. Vă rog, domnul Purcaru! 

Dl Purcaru Mircea: Domnul preşedinte! Pentru că...,  
Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, nu ştiu dacă o să mai ajungeţi cu 

subiectul, că eu tot pe subiectul acesta cred că vrea să vorbească domnul 
Purcaru. 

Dl Purcaru Mircea: Da, tot pe subiectul acesta pentru că..., 
Dl Moţ Petru: Staţi că este interesant, să vorbească! 
Dl Purcaru Mircea:..., Mureşelul, atunci când a fost construit în 1870 

a avut dublu rol, de desecare şi irigaţii. În momentul de faţă, are acelaşi 
dublu rol, de desecară şi irigaţii adică, preia apele pluviale ale Aradului, o 
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parte dintre ele şi le duce mai departe. Problema care a fost cu Mureşelul 
până acuma, a fost că pe canalizarea pluvială făcută la începutul secolului 
XX a Aradului, s-au făcut branşamente menajere, da? Şi acele wc-uri pe 
care oamenii le foloseau în case, ajungeau în Mureşel. Acesta este motivul 
pentru care în Confecţii oamenii se plângeau tot timpul că miroase, 
miroase, miroase! Acuma, s-au luat aceste măsuri de lichidare a acestor 
evacuării menajere iniţiale, ele au fost făcute pentru pluvial.  

Dl Cionca Iustin: Bun. Nu ştiu în ce măsură ne interesează pe noi, 
Consiliul Judeţean. Acestea sunt discuţii de primărie şi de Compania de 
Apă. 

Dl Purcaru Mircea: A venit discuţia despre Mureşel, eu v-am spus 
care este situaţia cu Mureşelul, nu eu am adus discuţia. 

Dl Cionca Iustin: Încă o dată! Ştiţi că eu încurajez dezbaterea de aici 
dar, haideţi să discutăm lucruri care ţin de noi, de Consiliul Judeţean. 
Domnul Moţ! 

Dl Butunoi Adrian: Nu noi am introdus taxa?  
Dl Cionca Iustin: Poftiţi?  
Dl Butunoi Adrian: Nu Consiliul Judeţean a introdus taxa? 
Dl Cionca Iustin: Da, noi am aprobat o taxă. V-am răspuns şi de ce şi 

v-am spus că va scădea. 
Dl Butunoi Adrian: Ok.  
Dl Cionca Iustin: Calculul nu noi l-am făcut, ANRSC-ul ni l-a dat şi tot 

ei au venit acuma şi ne-au spus că se poate micşora că au greşit prima 
dată. Am avut şedinţă alaltăieri, nu au venit toţi primarii, o să ne întâlnim 
din nou vineri sau când, nu? Vineri parcă avem întâlnirea cu ADI-ul şi acolo 
se va lua decizia de scădere a acestor tarife. Dar, încă o dată! Aceasta 
este doar o scădere, taxă tot va exista. Comunicaţi agenţilor economici, 
poate nu ştiu că au alternativă. Vă rog, domnul Moţ! 

Dl Moţ Petru: Mulţumesc, domnule preşedinte! Aş vrea să spun şi eu 
două, trei lucruri pe alte subiecte decât cele abordate de către colegii 
noştri. Sigur, ca o primă remarcă ar fi faptul că iată, suntem după Codul 
Administrativ, am avut astăzi şi un punct pe ordinea de zi foarte interesant 
pe care noi l-am votat, cred că le-am votat pe toate însă, aş vrea să atrag 
atenţia asupra faptului că acest Cod Administrativ a venit nu doar cu 
noutăţi, ci şi cu anumite rigori pe care noi am ales astăzi să nu le tratăm cu 
foarte multă exigenţă deşi, puteam să o facem din punctul nostru de 
vedere, drept dovadă că am şi votat proiectul. Mă refer la acel proiect cu 
trecerea bunului dintr-o parte în alta şi fac trimitere doar la articolul 294 
alineatul 4 cu raportare la alineatul 2 vizavi de condiţiile în care se face un 
transfer şi ce anume trebuie să conţină raportul de motivare. Aceasta ar fi o 
chestiune. A doua chestiune vizează o observaţie care am făcut-o ca 
urmare a notei privind execuţia bugetară şi anume, am constatat faptul că 
destule cheltuieli sau o mică parte din cheltuielile previzionate au fost 
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efectuate, ceea ce mă duce cu gândul că nu toate investiţiile se derulează 
aşa cum ne-am dori, probabil că nu s-au încheiat încă suficiente contracte, 
nu s-au efectuat suficiente lucrări ca să justifice din partea noastră o plată 
şi de aceea cred că ar fi bine acuma, la jumătatea exerciţiului bugetar să 
tragem un semnal de alarmă pentru a urgenta şi licitaţiile, evaluările, 
lucrările. Noi trebuie să o facem, domnule preşedinte! Nu are cine să o facă 
în locul nostru pentru că până la urmă este atributul Consiliului Judeţean şi 
a executivului Consiliului Judeţean pentru a nu ne trezi la sfârşit de an că 
execuţia bugetară lasă de dorit. Aceasta ar fi ca observaţie generală şi o 
sugestie ca pe această problemă să vă aplecaţi în perioada următoare. Şi 
aş avea şi o întrebare vizavi de situaţia gestiunii deşeurilor pe zona doi şi 
zona cinci, aş vrea să ni se facă o informare, să ştim care este situaţia la 
acest moment cu operatorii, în ce situaţie se află contractele, ce soluţii s-au 
identificat, cine şi ce demersuri a făcut pentru ca această colectare să se 
desfăşoare în acele zone. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc, domnul Moţ! Vreau să vă răspund 
înainte de a-i da cuvântul domnului Cadar să vă facă informarea cu zona 
doi şi cinci, vreau să vă răspund doar la partea cu licitaţii şi urgentarea. Să 
ştiţi că din păcate aceasta este legislaţia. Şi eu mi-aş fi dorit ca să avem o 
legislaţie în România, să putem să urgentăm termenele acestea. Avem 
cazul Buteni-Pîncota în care este o singură firmă şi stăm de luni de zile pe 
proceduri care sunt trecute în lege. Eu nu pot să cer funcţionarilor să 
păcălească legea, că până la urmă e abuz în serviciu, ştiţi. Tot ce depinde 
de noi facem să se urgenteze. Poate că dumneavoastră puteţi să ne ajutaţi 
ca legiuitorul să simplifice. Şi mai avem o problemă, cu reprezentanţii 
finanţelor care sunt puţini, sunt trei cred că pe tot judeţul Arad şi noi la 
fiecare fază trebuie să chemăm pe cineva de la finanţe şi fără ei nu ne 
putem ţine comisiile. Din cauza aceasta se prelungesc foarte mult, că nici 
aceia nu sunt super-man ca să fie în trei locuri odată şi trebuie să meargă 
la toţi, în toate localităţile să participe la aceste licitaţi. Dacă am reuşi să 
modificăm legislaţia sau să suplimentăm personalul de la finanţe, să poată 
fi mai des la aceste întâlniri, atunci am scurta aceste perioade altfel, nu văd 
cum. 

Dl Moţ Petru: Domnule preşedinte, eu nu vă contrazic şi nici nu vă 
cer să încălcaţi legea. Nici nu se pune problema! Vreau doar să observ că 
în condiţiile în care aceeaşi legislaţie este şi astăzi şi aceeaşi legislaţie era 
şi anul trecut, anul trecut cred că acest coeficient era mai bun. Deci, totuşi, 
în anumite condiţii se poate lucra mai repede, mai bine..., 

Dl Cionca Iustin: Anul acesta..., 
Dl Moţ Petru:..., am putea grăbi poate chiar angajarea de personal 

suplimentar, deşi, ţine de noi să facem. 
Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Moţ! Am angajat personal suficient, 

cât mi s-a cerut, avem toată preocuparea să consumăm banii, nu cred că 
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aţi făcut o analiză la perioada aceasta a anului trecut, probabil că vă referiţi 
la tot anul şi eu vă spun că şi anul acesta vom avea poate un procent mai 
bun decât anul trecut la sfârşitul anului. Lăsaţi-ne că întotdeauna, aşa la 
începutul anului, nu se lucrează pentru că..., 

Dl Moţ Petru: Eu doar am tras un semnal de alarmă, mă bucur că l-aţi 
recepţionat şi că vă luaţi angajamentul să facem diligenţele necesare. 

Dl Cionca Iustin: Nu mai vreau să politizăm că pot să vă spun când a 
fost bugetul aprobat şi că am stat până atunci dar, în fine. 

Dl Moţ Petru: Acuma, şi cu Guvernul..., 
Dl Cionca Iustin: Haideţi să trecem la alte lucruri. Dacă bugetul ar fi 

fost aprobat în octombrie şi noi puteam să dăm drumul la proceduri..., 
Dl Moţ Petru: Aşa..., şi dacă era promulgat la timp şi nu întors, sigur 

că putem discuta..., 
Dl Cionca Iustin: Aţi văzut! Haideţi să nu mai politizăm. 
Dl Moţ Petru:..., dar nu este cazul, aveţi dreptate! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, am mai mare interes ca 

dumneavoastră să cheltuim banii aceştia, că până la urmă, oamenii o să 
mă măsoare după realizările pe care le am. 

Dl Moţ Petru: Cred că interesul este al tuturor celor care suntem aici 
şi suntem votaţi de cetăţeni. 

Dl Cionca Iustin: Deci, să nu vă gândiţi că nu dorim să cheltuim banii. 
Vă rog, domnul Cadar despre doi şi cinci. 

Dl Cadar Răzvan: Da, mulţumesc pentru întrebare! Mi-aţi ridicat 
mingea la fileu. Să ştiţi că zona doi şi cinci este blocată astăzi în ceea ce 
înseamă hotărâri de consiliu pentru a putea merge mai departe în 
rezolvarea situaţiei de către primăriile PSD. Şi atunci, ca să intru pe un 
grafic, ca să vedeţi exact ce s-a întâmplat în ultima perioadă, vă spun că în 
19 iulie am semnat contractul cu ce înseamnă consultant pentru a ne face 
materialul şi documentaţia pentru licitaţia cea de urgenţă şi cea 
competitivă. În 22, asta înseamnă luni, la ora 15-16 am trimis către toate 
cele 13 şi 11 UAT-uri de pe zona doi şi cinci documentaţia pentru a da 
hotărârea de consiliu. Am convocat AGA joi, 25 la ora 14 dându-le timp să 
îşi verifice documentaţia şi să o studieze şi să voteze o hotărâre de consiliu 
pentru aprobarea documentaţiei. Pe zona doi, ca să intrăm punctual, 
aşteptăm, încă hotărârea de la Chişineu Criş, pe zona cinci, aşteptăm 
hotărârile de la Lipova, Vărădia, Păuliş. Deci, din cauza primăriilor care vi 
le-am enumerat mai înainte, stăm cu ce înseamnă invitarea firmelor 
licenţiate ANRSC pentru a participa la negocierea pentru situaţia de 
urgenţă şi să îi dăm drumul şi la licitaţia competitivă pe ce înseamnă 
atribuirea serviciului de salubrizare. Aceasta e ca ultimă perioadă. Între-
timp, s-a lucrat la documentaţie, aşteptăm hotărârile de consiliu. În 
momentul în care avem aceste hotărâri de consiliu, cu zona doi stăm după 
Chişineu Criş. Şi astăzi, dacă aţi văzut, înainte de şedinţă am vorbit la 
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telefon, vorbeam cu domnul primar, cu ceilalţi din zonă să îl sune pe 
domnul primar de la Chişineu Criş, mă rog. Dacă vreţi putem după sau 
dacă vreţi şi acum vă pot spune discuţiile care au fost, dacă vreţi vă spun şi 
în particular fără nici un fel de problemă, ideea este că zona doi aşteaptă 
după hotărârea de la Chişineu Criş, zona cinci aşteaptă după hotărârile de 
la Păuliş, Vărădia şi Lipova. Din momentul în care avem hotărârile, putem 
să facem convocarea tuturor firmelor licenţiate din ţară care au licenţă 
ANRSC să vină la negociere şi dacă..., eu speram ca săptămâna aceasta, 
aşa era graficul care l-am discutat cu colegii şi cu aparatul de la ADI. Dacă 
joi avem AGA, votăm toate hotărârile şi venim cu toate hotărârile, joi după 
AGA făceam convocările pe săptămâna aceasta undeva marţi, miercuri. 
Astăzi, cel mai târziu am zis că astăzi să avem negocierea cu firmele care 
se vor prezenta şi undeva într-un termen rezonabil să le dăm un ordin de 
mobilizare ca să poată să înceapă colectarea. Din păcate, suntem în 
situaţia în care aşteptăm hotărârile de la primăriile menţionate mai 
devreme.  

Dl Moţ Petru: Vă mulţumesc! Mă bucur că v-am ridicat mingea la fileu 
deşi, cred că dumneavoastră vă place alt sport. Dacă nu spuneaţi de 
primăriile PSD, nu aş mai fi intervenit pentru că într-adevăr intenţia mea a 
fost doar să mă informez de la dumneavoastră care sunteţi o sursă 
autorizată de ce nu, vizavi de situaţia din acele zone. Eu nu cred domnule 
vicepreşedinte că nici primarii şi nici consiliile locale din localităţile 
enumerate de către dumneavoastră au vreun interes sau vreun motiv să 
blocheze aceste licitaţii. Cred că mai interesant ar fi fost să ne detaliaţi ce 
anume li se cere acelor consilii locale să hotărască, cum se raportează 
eventuala hotărâre emisă de către dumnealor la faptul că suntem sau nu 
suntem în situaţie de urgenţă încă nu ştiu, poate ne spuneţi dumneavoastră 
pentru că cel puţin la Primăria Chişineu Criş, vă spun sigur că nu a fost 
suficient timp pentru studiu. S-a cerut de pe o zi pe alta să se studieze un 
material foarte vast şi cred că într-o asemenea situaţie delicată în care eşti 
între interesul cetăţeanului şi presiunea cetăţeanului de a i se colecta 
gunoiul şi sabia Curţii de Conturi pe cealaltă parte care abia aşteaptă să 
declanşeze un control, până la urmă şi acei oameni trebuie să hotărască în 
cunoştinţă de cauză şi (neinteligibil)..., temeinică. Deci, întrebarea ar fi ce 
anume trebuie să hotărască Consiliile locale, prin acele hotărâri?    

Dl Cadar Răzvan: Da. Îmi pare rău că nu aţi fost la ultima AGA, cea 
de joi, în care primarul de la Păuliş spunea că ne mişcăm prea repede şi 
primarul de la Lipova în funcţie, domnul Jichici, ne spunea că ne mişcăm 
prea încet. Deci era..., stăteau undeva aici în bancile în care staţi 
dumneavoastră şi era o discuţie spumoasă între cei doi, în care se..., era 
un dialog foarte interesant. Apropo de ce spuneţi că ne mişcăm prea 
repede. Documentaţia a fost trimisă în ideea în care de luni de la ora 15-16 
până joi la ora 14 să aibă timp să poată să îşi convoace consiliul local 
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pentru a da hotărârea. Hotărâre care trebuie să aprobe documentaţia, ce 
înseamnă documentaţie pentru licitaţia pe zona doi şi cinci pe urgenţă. 
Pentru că din momentul în care aprobăm documentaţia, le putem transmite 
firmelor invitaţia şi aceeaşi documentaţie să participe la negociere. După 
aceea, în funcţie de rezultatul negocierilor va rezulta un preţ, o taxă care va 
trebui să fie încă o nouă hotărâre de consiliu cu taxa respectivă şi după 
aceea putem să atribuim pe urgenţă zonele doi şi cinci. Cei de la..., sau 
doamna primar de la Vărădia şi a mai fost o persoană cu dânsa, susţineau 
că nu doresc pe taxă, doresc pe tarif, ceea ce înseamnă o perioadă şi mai 
lungă pentru că a fi pe tarif, firma respectivă trebuie să încheie contract cu 
fiecare persoană fizică. Asta ne duce într-o perioadă iar undeva de 6 luni 
să îi dăm un ordin de mobilizare. Deci, pe zona cinci..., 

Dl Moţ Petru: Bun, am înţeles. Dar se aprobă documentaţia! Ce 
conţine documentaţia? Sunt modificări? Credeţi că este normal să se 
voteze o documentaţie foarte vastă fără o analiză temeinică, având în 
vedere că ulterior pot fi controale? 

Dl Cadar Răzvan: Dar nu am spus să se voteze fără documentare şi 
să studieze documentaţia! Tocmai de aceea le-am dat un timp rezonabil. 
Vă spuneam, aici a fost o discuţie între primari care sunt membri în AGA de 
la ADI Deşeuri în care ziceau..., unii ziceau..., domnule, vă mişcaţi prea 
încet, alţii ziceau, vă mişcaţi prea repede. 

Dl Moţ Petru: E în regulă! Nu înţeleg ce imputaţi acelor primării faptul 
că în acest moment nu avem un contract sau ce imputaţi primăriilor de 
fapt? 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ! 
Dl Moţ Petru: Eu vă întrebam pur şi simplu care este situaţia? În ce 

fază suntem? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, haideţi să vă explic! ADI-ul este o 

asociere a primarilor. Orice pas îl faci, trebuie să ai hotărâre de consiliu 
care să mandateze executivul, care face parte până la urmă şi din procesul 
acesta de licitaţie pentru că toată lumea a dat vina pe ADI când s-a făcut 
licitaţia, fără să se recunoască că fiecare primar a avut câte un 
reprezentant care trebuia să fie parte în procesul de licitaţie. De aceea, 
acuma, trecând peste toate necazurile acestea, fiecare este mult mai 
prudent şi suflă şi în iaurt. Noi nu putem să le cerem să voteze ceva ce nu 
văd, dar nici dumneavoastră nu puteţi cere ADI-ului să se mişte fără să 
aibă baza legală dată de către fiecare primar, fiecare consiliu local în parte. 
Cum se vor mişca de repede aceste consilii, ADI-ul merge mai departe cu 
licitaţia şi când spun ADI-ul, mă refer inclusiv la aceşti primari. Ce nu se 
înţelege de către unii primari, din ce în ce mai puţini, este faptul că ei sunt 
actori, nu sunt spectatori. Ei fac parte din procesul acesta de selectare a 
firmei cu care se vor duce mai departe. Diferenţa dintre taxă specială şi 
tarif este că taxa specială se poate plăti pe perioada aceasta determinată 
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de către primărie, nemaifiind nevoie să se încheie contract cu fiecare 
cetăţean. Dacă mergeţi pe tarif, trebuie să laşi timp firmelor care..., sau 
firmei care va câştiga să încheie contract cu fiecare cetăţean. Noi am zis, 
având în vedere că este o perioadă scurtă, zicem noi, până la organizarea 
unei licitaţii în termenii ceruţi de lege, să mergem pe taxa specială adică, 
să o plătească primăria cu atât mai mult cu cât vechiul operator a încasat 
de la cetăţeni până la sfârşitul anului şi nu poţi, este imoral să mergi să îi 
mai ceri încă o dată cetăţeanului să mai plătească o dată şi după-aceea să 
îi spui du-te dă în judecată firma să îţi recuperezi ce ai plătit în avans. Cred 
că era cea mai bună soluţie să accepte taxă specială (neinteligibil)..., de 
primărie către firma aceasta pe perioadă determinată, iar când avem o 
firmă, probabil anul viitor vom avea o firmă desemnată pe următorii ani, 
atunci poţi să te duci înapoi să faci contract cu fiecare cetăţean în parte. 
Este clar ce v-am spus?  

Dl Moţ Petru: E clar! Dar vedeţi, dacă răspundeaţi dumneavoastră de 
la început şi domnul vicepreşedinte nu mai ne spunea de primăriile PSD, 
eu nici nu mai interveneam a doua oară. Deci, nu mi se pare normal ca o 
chestiune care nu le poate fi imputabilă acestora pentru că până la urmă şi 
ele au autonomia lor locală şi acei primari şi consilierii locali de acolo au o 
responsabilitate în faţa cetăţenilor care i-au votat. Nu cred că este cazul să 
inducem ideea deşi, domnul vicepreşedinte nu s-a exprimat expres în acest 
sens, că acele primării ar fi vinovate pentru că în acest moment nu avem 
contract. Nici vorbă de aşa ceva! Este o procedură vinovată..., 

Dl Cionca Iustin: Nu vorbim de vinovăţii. 
Dl Moţ Petru: Nu dar..., 
Dl Cionca Iustin: Vă dăm o informaţie ca să înţelegeţi că ADI-ul 

aşteaptă după aceste primării PSD-iste sau ne PSD-iste. E ok? 
Dl Ţolea Adrian: Dacă îmi permiteţi, aş adăuga ceva. Aceste primării 

pot să şi respingă, doar să dea o hotărâre. Poate să accepte documentaţia 
sau să o respingă dar, să dea hotărârea pentru că dacă nu o dau, întârzie 
procesul în care ne aflăm. 

Dl Cadar Răzvan: Şi acum o scurtă precizare şi încheiem subiectul. 
Am spus că sunt primării PSD-iste pentru că toţi primarii reprezintă PSD-ul, 
de aceea m-am referit la chestia aceasta. 

Dl Moţ Petru: Reprezintă cetăţenii, domnule vicepreşedinte!  
Dl Cadar Răzvan: Cetăţenii au votat, ei reprezentând un partid. Şi 

până la urmă..., 
Dl Moţ Petru: Domnule, acuma..., 
Dl Cadar Răzvan: Nu, nu. Hotărârile, nu i-am obligat şi nu i-am pus 

să dea într-un anumit timp. Datorită discuţiei cum că ADI-ul se mişcă greu 
şi că noi nu facem şi nu înaintăm, am venit cu ideea în care le-am propus 
un grafic. Au fost de acord, când a fost să dea hotărârea, nu au mai fost de 
acord. Deci aici au fost..., noi puteam să le dăm un termen şi de o lună de 
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zile dar, tot într-o AGA au venit..., domnule, haideţi să ne mişcăm mai 
repede să beneficiem de un serviciu corect! Până în acest moment ei 
colectează..., 

Dl Moţ Petru: Am înţeles că este o chestiune de bucătărie internă a 
ADI-ului şi tocmai de aceea nu este corect să o aruncăm în grădina câtorva 
primării. Aceasta era chestiunea.  

Dl Cadar Răzvan: Eu v-am spus..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, domnul Moţ! 
Dl Cadar Răzvan:..., de ce pe zona doi şi pe zona cinci..., 
Dl Cionca Iustin: Vă întreb, de ce la celelalte localităţi s-au putut da 

hotărâri şi aici nu se poate da hotărârea? Aveţi o explicaţie? Să nu îmi 
spuneţi că la Criş nu au atâţia jurişti ca şi la Socodor sau eu ştiu, ziceţi ce 
localitate vreţi. 

Dl Moţ Petru: Nu ştiu. Poate aţi fost dumneavoastră mai convingători 
acolo. 

Dl Cionca Iustin: Nu. Vă spun eu, la Criş întotdeauna stăm luni de zile 
după domnul Burdan că se mişcă mai greu, da? Ca să vă răspund acuma. 

Dl Moţ Petru: Da, nu este corect să îl acuzăm pe domnul primar 
pentru..., 

Dl Cionca Iustin: Păi nu, dar acesta este adevărul. Luaţi, vedeţi  toate 
hotărârile...,  

Dl Moţ Petru: Până la urmă..., 
Dl Cionca Iustin: Stăm 77 de primării după o primărie de fiecare dată! 

Aşa se întâmplă! 
Dna Stan Simona: Aş mai..., 
Dl Cionca Iustin: Trebuie rugăminţi speciale şi trimişi ambasadori 

acolo să vorbim cu dânsul ba prin dumneavoastră, ba prin noi. Ştiţi foarte 
bine ce se întâmplă! Haideţi să nu tot îi cocoloşim atâta. Sunt trei primari 
care nu şi-au dat hotărârile, puneţi presiune şi dumneavoastră şi noi pe ei 
să se grăbească un pic că până la urmă suntem într-o situaţie 
extraordinară şi doamna prefect a dat un ordin care trebuie judecat 
(neinteligibil)..., 

Dl Moţ Petru: Situaţia de urgenţă există şi astăzi. 
Dl Cionca Iustin: Există! Tocmai, de aceea cred că şi primarii ar trebui 

să se mişte un pic mai repede, cei care nu s-au mişcat. 
Dna Chiricheu Gabriela: Situaţia de urgenţă rămâne până la 

atribuirea competitivă. 
Dl Cadar Răzvan: Deci, situaţia de urgenţă de aceea nu este o 

problemă ceea ce înseamnă Curtea de Conturi, că aţi specificat aici de 
Curtea de Conturi că vin controale. Toate plăţile sunt legale pentru că este 
o hotărâre a Comitetului judeţean pentru situaţii de urgenţă prin care se 
excede cadru legal normal, s-a ajuns într-o situaţie de urgenţă în care 
acoperă aceste plăţi. Şi ca o explicaţie pe ce înseamnă Chişineu Criş, să 
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ştiţi că astăzi am trimis doi reprezentanţi de la ADI Deşeuri care sunt la 
domnul primar pentru a-i explica exact situaţia. De acolo, secretara 
dânsului..., oraşul Chişineu Criş şi cu domnul primar am avut mai multe 
convorbiri telefonice cu dânşii, nu înţelegeau exact care este situaţia şi le-
am trimis doi reprezentanţi să meargă să explice. Cred că astăzi, după 
discuţiile tête-á-tête vor ajunge la un consens. Pe ce înseamnă zona cinci, 
acolo este o problemă mai largă şi probabil că acolo vom mai tergiversa 
mult mai mult atribuirea contractului de colectare a deşeurilor.  

Dl Moţ Petru: Vedeţi, poate că la ora aceasta avem hotărârea de la 
Chişineu Criş şi ne certăm degeaba.  

Dl Cadar Răzvan: Eu cred să încheiem discuţia şi să daţi un telefon 
la Chişineu Criş.   

Dna Stan Simona: Numai puţin! Aş dori să intervin pe subiect mai 
ales referitor la Chişineu Criş. Am avut discuţii telefonice cu doamna 
secretar de trei zile, îmi spune că o să trimită o adresă, o aştept de trei zile, 
ca azi de dimineaţă să îmi spună că nu mai trimite acea adresă prin care 
solicită lămuriri. Există tot o deschidere din partea ADI-ului să vină cu 
lămuriri, să meargă în şedinţele de consiliu. Puteam să invităm şi 
consultantul să vină să aducă lămuriri dar, aşteptăm şi din partea UAT-ului 
acelaşi feed-back. Ne mişcăm cu celeritate, aşteptăm celeritate şi din 
partea lor şi să nu uităm că suntem într-o situaţie de urgenţă.  

Dl Moţ Petru: De acord, doamna colegă dar, cred că nu aţi sesizat 
rea-credinţă la Chişineu Criş. Aţi sesizat o preocupare pentru lămurirea 
situaţiei. 

Dna Stan Simona: Având în vedere că aştept o adresă de trei zile...,     
Dl Cionca Iustin: Vreţi să interveniţi? Colegii dumneavoastră vor să 

plece, sunteţi de acord? 
Dl Moţ Petru: Eu am încheiat, domnul preşedinte. Dumneavoastră 

încheiaţi şedinţa când doriţi. 
Dl Cionca Iustin: Da. Vă mulţumesc frumos şi vă doresc o zi 

frumoasă în continuare!             
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